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Protokoll fra årsmøte i Kristiansand Pistolskyttere 2022 
 
 
Årsmøtet ble avholdt på Kristiansand Pistolbane, 30.03.2023. 
 
Sak 1 Godkjenning av de stemmeberettigede 

Tellekorpset rapporterte at det var 62 stemmeberettigede oppmøtte medlemmer.  
 
Forslag fra styret: 
62 fremmøtte stemmeberettigede medlemmer godkjennes. 
 
Følgende hadde ordet i saken:  
Preben Bakken 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.   
 

 
Sak 2 Gjennomgang av forretningsorden for årsmøtet.  

Forretningsorden blir lest opp for de oppmøtte. 
 
Forslag fra styret: 
Godkjenne forretningsordenen. 
 
Følgende hadde ordet i saken: 
Preben Bakken 

 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt 

   
Sak 3 Valg av dirigent  

 
Forslag fra styret: 
Preben Bakken og Jørgen Loftesnes Sandhåland velges som dirigent(er). 
 
Følgende hadde ordet i saken: 
Preben Bakken 

 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  

 
Sak 4 Valg av protokollfører 

 
Forslag fra styret:  
Bent Øystein Bostad velges som protokollfører. 
 
Følgende hadde ordet i saken:  
Jørgen Loftesnes Sandhåland 

 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
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Sak 5 Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen  
Dirigent henvendte seg til forsamlingen og ba om frivillige til å underskrive på protokollen 
etter endt årsmøte. 
 
Jochen Lauw og Morten F.G. Hoem gjorde seg til kjenne. 
 
Forslag fra styret: 
Jochen og Morten velges til å underskrive protokollen. 
 
Følgende hadde ordet i saken: 
Jørgen Loftesnes Sandhåland 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 

 
Sak 6 Godkjenning av innkalling 

Det ble henvist til saksliste publisert på nettsiden og på Facebook. 
 
Forslag fra styret: Innkallingen godkjennes. 
 
Følgende hadde ordet i saken: 
Jørgen Loftesnes Sandhåland 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 
Sak 7  Godkjenning av sakliste  

  
Forslag fra styret: 
Saklisten godkjennes.  
 
Følgende hadde ordet i saken: 
Jørgen Loftesnes Sandhåland 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 
Sak 8 Behandling av idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsmeldinger 

 
Forslag fra styret: 
Årsberetningen godkjennes. 
 
Følgende hadde ordet i saken:  
Jørgen Loftesnes Sandhåland og Bent Øystein Bostad 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  

 
Sak 9 Behandling av idrettslagets regnskap i revidert stand (revidert av KU)  

 
Forslag fra styret: Regnskapet godkjennes.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Tom Børre Olsen 
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Det ble oppdaget at det var glemt en oppføring på 10.000,- som kom fra kretsen, forslaget 
fra årsmøtet ble at regnskapet godkjennes med forutsetning på at de nevnte 10.000,- fra 
kretsen blir lagt inn i regnskapet.  
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  
 
 

Sak 10 Behandling av forslag og saker 
  

Sak 10.1 Forkaste intensjonsavtalen.  
 
Morten Teinum har foreslått å forkaste intensjonsavtalen da sammenslåingen nå er fullført. 

 
Følgende hadde ordet i saken: Jørgen Loftesnes Sandhåland. 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  

 
Sak 10.2 Nedlegge gruppene metalsilhuett og western  
 
Morten Teinum har foreslått å forkaste metallsilhuett og western da dette er grupper som 
henger igjen fra gamle KGP og ikke er aktive. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Jørgen Loftesnes Sandhåland og Morten Teinum 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  
 
Sak 10.3 Lydvegg mellom bane halvdelene på farvannet.  
 
Preben Bakken V/ Styret har foreslått å få opp en lydvegg mellom banehalvdelene. Kort 
muntlig redegjørelse fra Bakken.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Preben Bakken, Jørgen Loftesnes Sandhåland, Tom Børre 
Olsen 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  
 
Sak 10.4 Morten Teinum som oppmann luft.  
 
Morten Teinum ønsker å utvikle luft i KPS. Og dermed bli oppmann Luft. Det fremkom på 
årsmøtet ved påminnelse fra Tor Christian Søndergaard at utnevnelse av oppmann ikke er 
årsmøte sak, og saken anbefales forkastet. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Morten Teinum og Jørgen Loftesnes Sandhåland. 
 
Vedtak: Forslaget ble forkastet. 
 
Sak 10.5 Innkjøp av Hammerli AP20 luftpistol.  
 
Morten Teinum har fremmet forslag om innkjøp av en Hammerli AP20 luftpistol. Kort 
muntlig redegjørelse fra Teinum. I styrets innstilling var det egentlig foreslått å ikke foreta 
slikt innkjøp nå, men etter litt informasjon fra Torbjørn Dybfest og gjennomgang av hva 
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kosten faktisk vil bli, altså kr 0,- så er det ikke tvil om at klubben med glede kjøper noe til kr 
0,- 
 
Følgende hadde ordet i saken: Morten Teinum, Jørgen Loftesnes Sandhåland, Torbjørn 
Dybfest. 

 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  
 
Sak 10.6 Æresmedlemsforslag fra Jan Erik Farevaag.  
 
Jan Erik Farevaag har foreslått to nye æresmedlemmer til KPS.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Jørgen Loftesnes Sandhåland 
Tor Christian Søndergaard påpekte at dette ikke er årsmøte sak. Frode Øien ga rask replikk 
på sine egne vegne og henviste til hvordan han egenhendig fikk omgjort 1Mnok til 14Mnok 
som er grunnen til at Kristiansand Pistolbane i dag er ett faktum. Han rettet også en stor takk 
til Svein Heldal og Jan Erik Farevaag for å ha nominert han til æresmedlem. 

 
Vedtak: Saken sendes tilbake til styret for ny vurdering.  
 
Sak 10.7 Elektronikk gimlehallen 
 
Morten Teinum har foreslått innkjøp av elektronikk til gimlehallen. Muntlig redegjørelse fra 
Teinum. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Morten Teinum og flere medlemmer fra salen. 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  
 
Sak 10.8 Varmepumpe til oppholdsrommet.  
 
Styret foreslår å gå til innkjøp av varmepumpe til oppholdsrommet på Kristiansand 
Pistolbane.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Tom-Børre Olsen, Preben Bakken, Jørgen Loftesnes 
Sandhåland, Anders Skotnes.  
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  
 
Sak 10.9 Økning av kontingent. (og Sak 11) 
 
Denne saken glir litt inn med sak 11, styret foreslår å øke kontingentene. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Preben Bakken, Jørgen Loftesnes Sandhåland, Tom-Børre 
Olsen. 
 
 
Vedtak: Viser til sak 11.  
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Sak 11 Fastsette medlemskontingent 

 
 Styret gjorde rede for de økte kostnader som har vært det siste året, da med henvisning til 
strøm, prisøkninger generelt. Og foreslo at man økte kontingenten ett lite hakk. 
Kontingenten har ikke vært justert på flere år. Det vises til at kretsen har foreslått å øke 
avgiften sin, derfor ønsker styret å øke kontingenten ved å både ta hensyn til potensiell 
økning fra kretsen pluss de økte kostnader i.fm. inflasjonen som har vært det siste året. Det 
ble også bemerket fra salen at en økning nå betyr vel ikke at det ikke kan senkes igjen på ett 
senere tidspunkt. Det virket som at de oppmøtte hadde forståelse for behovet for 
kontingent økning. Publikum kom med flere alternative forslag til kontingent økning, 
herunder 200kr, 300kr og 400kr, det viktigste som kom frem var at dette må gå minst mulig 
utover junior og ungdom. Marilyn redegjorde for at junior og ungdom kun betaler halv 
avgift, som vi kanskje taper litt penger på, men det var bred forståelse for at vi ikke skal gå i 
pluss på junior og ungdom da dette er en satsning for fremtiden. Dette endte opp med en 
avstemming. Det ble da flertall for å øke som følger:  
 
Forslag fra styret: 
Medlemskontingent hovedmedlem økes med kr 100,- (+ det evnt kretsen øker med) 
Medlemskontingent Juniormedlem økes med kr 50,- (+ det evnt kretsen øker med) 
Medlemskontingent Honnørmedlem økes med kr 50,- (+ det evnt kretsen øker med) 
Medlemskontingent Familiemedlem økes med kr 100,- (+ det evnt kretsen øker med) 
 
Følgende hadde ordet i saken: Jørgen Loftesnes Sandhåland, flere fra salen, Preben Bakken, 
Tom Børre Olsen, Bent Øystein Bostad, Cecilie A. Sebdal. 

 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  

 
 

Sak 12 Vedta idrettslagets budsjett 
Tom-Børre Olsen presenterte budsjettet, det ble påpekt fra salen at det kan være en fordel å 
få inn utgiftene som tidligere i årsmøtet er godkjent (satsing luft Gimlehallen og 
varmpeumpe til oppholdsrom Kristiansand Pistolbane) 
 
Forslag fra styret: Godkjenne idrettslagets budsjett. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Tom Børre Olsen 

 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt med forbehold om at nytt budsjett gjøres tilgjengelig med de 
endringer kommentert. 

 
Sak 13 Behandling av idrettslagets organisasjonsplan 
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Jørgen Loftesnes Sandhåland presenterte organisasjonsplanen. 
 
Forslag fra styret: Godkjenne organisasjonsplanen. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Jørgen Loftesnes Sandhåland 

 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 

 
Sak 14 Valg 

Valgkomiteen presenterte sin innstilling, og det fremkom benkeforslag på ny leder, Morten 
F.G. Hoem foreslo Roy Baumann som ny leder av Kristiansand Pistolskyttere. 

 
 14.1 Valg styre  

 
Valg av styreleder: 
Forslag fra valgkomiteen: 
Preben Bakken velges som styreleder.  
 
Forslag fra Morten F.G. Hoem: 
Roy Baumann velges som styreleder. 
 
Det ble skriftlig avstemming, Preben Bakken vant med 2/3 av inngitte stemmer. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Morten F.G. Hoem, Tom-Inge Dalen 

 
Vedtak: Preben Bakken ble valgt som styreleder for Kristiansand Pistolskyttere 

 
 Valg av nestleder: 

Forslag fra valgkomiteen: 
Jørgen Loftesnes Sandhåland velges som nestleder.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Tom-Inge Dalen 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Valg av øvrige styremedlemmer: 
Forslag fra valgkomiteen: 
Cecilie Sebdal velges som styremedlem. (er på valg i 2024) 
Bent Øystein Bostad velges som styremedlem. (er på valg i 2024) 
Tom Børre Olsen velges som styremedlem. (valgt for 2 år) 
Tine Songedal velges som Styremedlem. (valgt for 2 år) 
 
Følgende hadde ordet i saken: Tom-Inge Dalen. 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Valg av varamedlem: 
Forslag fra valgkomiteen: 
Jan Gunnar Songedal velges som varamedlem til styret. 
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Marion Harriet Ramstad velges som varamedlem til styret. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Tom-Inge Dalen. 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  
 
Styret i Kristiansand Pistolskyttere består fra 30.03.2023 av følgende personer: 
 
Styreleder: Preben Bakken (på valg i 2024) 
Nestleder: Jørgen Loftesnes Sandhåland (på valg i 2024) 
Styremedlem: Bent Øystein Bostad (på valg i 2024) 
Styremedlem: Tom Børre Olsen (valgt for 2 år, på valg i 2025) 
Styremedlem: Tine Songedal (valgt for 2 år, på valg i 2025) 
Styremedlem: Cecilie A. Sebdal (på valg i 2024) 
Varamedlem: Jan Gunnar Songedal (på valg i 2024) 
Varamedlem: Marion Harriet Ramstad (på valg i 2024) 
 
13.2 Valg av kontrollutvalg  
 
Valg av to medlemmer av kontrollutvalget  
Forslag fra valgkomiteen:  
 
Randi Lindebø – leder 
Reidar Kyllesdal – medlem 
Jon Staalesen - vara 
 
Følgende hadde ordet i saken: Tom-Inge Dalen 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  

 
13.3 Valg av representanter til ting og møter i andre organisasjonsledd der idrettslaget har 
representasjonsrett eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene 
 
Forslag fra styret: 
Styret gis fullmakt til å utpeke dette selv. 
 
Vedtak: Forlaget ble enstemmig vedtatt.   
  
 13.4 Valg av valgkomité  
Valg av leder i valgkomiteen  
 Forslag fra styret: 
 
Tom Inge Dalen velges som leder av valgkomiteen.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Jørgen Loftesnes Sandhåland 

 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  
 
Valg av medlemmer i valgkomiteen  
Forslag fra styret:  
Tor-Erling Nordgaard-Tveit velges som medlem av valgkomiteen.  
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Tone Christoffersen Bakken velges som medlem av valgkomiteen. 
Følgende hadde ordet i saken: Jørgen Loftesnes Sandhåland. 

 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
 
Valg av varamedlem[mer] i valgkomiteen 
Forslag fra styret: 
Halvor Toreskaas velges som varamedlem av valgkomiteen.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Jørgen Loftesnes Sandhåland 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  
 
 

Sak 14 Engasjere revisor til å revidere idrettslagets regnskap 
Styret foreslår at man avstår fra å bruke revisor som før, regnskapet er ikke blitt betraktelig 
større eller mer omfattende, så vi klarer oss fint uten revisor videre. 
 
Forslag fra styret:  
Fortsette som før. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Jørgen Loftesnes Sandhåland 

 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 
 
 
 
Kristiansand, 30.03.2023 
 
 
-----------------------------------------    
Bent Øystein Bostad (referent)       
 
 
 
 
 
-----------------------------------------   ------------------------------------------------------------ 
 
 
[Navn og signatur fra de to medlemmene årsmøtet valgte til å signere protokollen] 
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Budsjett 2023
Inntekter: Medlemskontingenter 400 000kr           

Kursinntekter 150 000kr           
Leieinntekter 186 000kr           
Salg av ammo til medlemmer 150k x 0,85 127 500kr           
Nybegynnertreninger,1000 treninger a kr 80,- 80 000kr             
Offentlige tilskudd 40 000kr             
Salg tøymerker 45 000kr             
Stevneinntekter 50 000kr             
Tippemidler/grasrot 35 000kr             
Mva kompensasjon 8% av kr 311 000,- 25 000kr             
Salg av reklame 30 000kr             
Kiosksalg Farvannet 20 000kr             
Strømstøtte 20 000kr             
Renteinntekter 4 000kr               
Sum Inntekter 1 212 500kr        

Kostnader: Krets / Forbundskontingent 220 000kr           
Strøm Farvannet skytebane 80 000kr             
Startavgifter / lagskyting KM/DM/NM 60 000kr             
Reisestøtte til NM 25 000kr             
Diverse Driftsutgifter 65 000kr             
Styre / møtegodtgjørelse 50 000kr             
Forsikring Farvannet 36 000kr             
Bredbånd Farvannet, datakostnad 13 000kr             
Brannalarm 7 000kr               
Rengjøring Farvannet 16 000kr             
Skivemateriell 35 000kr             
Ammunisjon til nybegynnertrening, 50K kr 0,83 41 500kr             
Ammunisjon til lager, 50K kr 0,83 41 500kr             
Ammunisjon for videresalg til medlemmer 150K x 0,83 124 500kr           
Premieutbetalinger på  stevner 10 000kr             
Kontorrekvisita 4 000kr               
Postboks 1 400kr               
Porto 1 500kr               
Tøymerker for videresalg 40 000kr             
Kioskvarer for videresalg 15 000kr             
Bevertning Farvannet/Gimlehallen 10 000kr             
Juniorskyttere, avslutting jul/sommer 10 000kr             
Kursavgifter 10 000kr             
Materiell til  diverse dugnad 25 000kr             
Skillevegg mellom pistolbanene 45 000kr             
Halvtak på gavlvegg, grillplass 35 000kr             
Varmepumpe til oppholdsrom 30 000kr             
Luftskiver til Gimlehallen 145 000kr           
Sum utgifter 1 196 400kr        

Overskudd/underskudd 16 100kr             
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Sak 13: Organisasjonsplan Kristiansand Pistolskyttere 
 

Styrets forslag til Organisasjonsplan i Kristiansand Pistolskyttere 2023 
 

Styret 
 
Leder 
Nestleder 
Kasserer 
Sekretær 
Styremedlem 
Styremedlem 
Varamedlem 
Varamedlem 

Valgkomite 
 
Leder 
Medlemmer 
Varamedlem 

Driftsgruppe Kristiansand Pistolbane 
 
Kristiansand Pistolbane trenger en egen gruppe medlemmer som kan ta seg av driften av 
banen, her utnevnes det en leder, som selv styrer behovet for ytterligere mannskap etter avtale 
med styret. 

Oppmann Bane/Felt/Luft 
Et medlem har ansvar for bane 
Et medlem har ansvar for felt 
Et medlem har ansvar for luft 

Oppmann Svartkrutt 
En representant med ansvar for svartkrutt 

Kontrollutvalg 
To medlemmer 
Varamedlem 
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Protokoll fra årsmøte i Kristiansand Pistolskyttere 2022 
 
 
Årsmøtet ble avholdt på Kristiansand Pistolbane, 30.03.2023. 
 
Sak 1 Godkjenning av de stemmeberettigede 


Tellekorpset rapporterte at det var 62 stemmeberettigede oppmøtte medlemmer.  
 
Forslag fra styret: 
62 fremmøtte stemmeberettigede medlemmer godkjennes. 
 
Følgende hadde ordet i saken:  
Preben Bakken 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.   
 


 
Sak 2 Gjennomgang av forretningsorden for årsmøtet.  


Forretningsorden blir lest opp for de oppmøtte. 
 
Forslag fra styret: 
Godkjenne forretningsordenen. 
 
Følgende hadde ordet i saken: 
Preben Bakken 


 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt 


   
Sak 3 Valg av dirigent  


 
Forslag fra styret: 
Preben Bakken og Jørgen Loftesnes Sandhåland velges som dirigent(er). 
 
Følgende hadde ordet i saken: 
Preben Bakken 


 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  


 
Sak 4 Valg av protokollfører 


 
Forslag fra styret:  
Bent Øystein Bostad velges som protokollfører. 
 
Følgende hadde ordet i saken:  
Jørgen Loftesnes Sandhåland 


 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
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Sak 5 Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen  
Dirigent henvendte seg til forsamlingen og ba om frivillige til å underskrive på protokollen 
etter endt årsmøte. 
 
Jochen Lauw og Morten F.G. Hoem gjorde seg til kjenne. 
 
Forslag fra styret: 
Jochen og Morten velges til å underskrive protokollen. 
 
Følgende hadde ordet i saken: 
Jørgen Loftesnes Sandhåland 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 


 
Sak 6 Godkjenning av innkalling 


Det ble henvist til saksliste publisert på nettsiden og på Facebook. 
 
Forslag fra styret: Innkallingen godkjennes. 
 
Følgende hadde ordet i saken: 
Jørgen Loftesnes Sandhåland 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 


 
Sak 7  Godkjenning av sakliste  


  
Forslag fra styret: 
Saklisten godkjennes.  
 
Følgende hadde ordet i saken: 
Jørgen Loftesnes Sandhåland 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 


 
Sak 8 Behandling av idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsmeldinger 


 
Forslag fra styret: 
Årsberetningen godkjennes. 
 
Følgende hadde ordet i saken:  
Jørgen Loftesnes Sandhåland og Bent Øystein Bostad 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  


 
Sak 9 Behandling av idrettslagets regnskap i revidert stand (revidert av KU)  


 
Forslag fra styret: Regnskapet godkjennes.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Tom Børre Olsen 
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Det ble oppdaget at det var glemt en oppføring på 10.000,- som kom fra kretsen, forslaget 
fra årsmøtet ble at regnskapet godkjennes med forutsetning på at de nevnte 10.000,- fra 
kretsen blir lagt inn i regnskapet.  
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  
 
 


Sak 10 Behandling av forslag og saker 
  


Sak 10.1 Forkaste intensjonsavtalen.  
 
Morten Teinum har foreslått å forkaste intensjonsavtalen da sammenslåingen nå er fullført. 


 
Følgende hadde ordet i saken: Jørgen Loftesnes Sandhåland. 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  


 
Sak 10.2 Nedlegge gruppene metalsilhuett og western  
 
Morten Teinum har foreslått å forkaste metallsilhuett og western da dette er grupper som 
henger igjen fra gamle KGP og ikke er aktive. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Jørgen Loftesnes Sandhåland og Morten Teinum 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  
 
Sak 10.3 Lydvegg mellom bane halvdelene på farvannet.  
 
Preben Bakken V/ Styret har foreslått å få opp en lydvegg mellom banehalvdelene. Kort 
muntlig redegjørelse fra Bakken.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Preben Bakken, Jørgen Loftesnes Sandhåland, Tom Børre 
Olsen 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  
 
Sak 10.4 Morten Teinum som oppmann luft.  
 
Morten Teinum ønsker å utvikle luft i KPS. Og dermed bli oppmann Luft. Det fremkom på 
årsmøtet ved påminnelse fra Tor Christian Søndergaard at utnevnelse av oppmann ikke er 
årsmøte sak, og saken anbefales forkastet. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Morten Teinum og Jørgen Loftesnes Sandhåland. 
 
Vedtak: Forslaget ble forkastet. 
 
Sak 10.5 Innkjøp av Hammerli AP20 luftpistol.  
 
Morten Teinum har fremmet forslag om innkjøp av en Hammerli AP20 luftpistol. Kort 
muntlig redegjørelse fra Teinum. I styrets innstilling var det egentlig foreslått å ikke foreta 
slikt innkjøp nå, men etter litt informasjon fra Torbjørn Dybfest og gjennomgang av hva 
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kosten faktisk vil bli, altså kr 0,- så er det ikke tvil om at klubben med glede kjøper noe til kr 
0,- 
 
Følgende hadde ordet i saken: Morten Teinum, Jørgen Loftesnes Sandhåland, Torbjørn 
Dybfest. 


 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  
 
Sak 10.6 Æresmedlemsforslag fra Jan Erik Farevaag.  
 
Jan Erik Farevaag har foreslått to nye æresmedlemmer til KPS.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Jørgen Loftesnes Sandhåland 
Tor Christian Søndergaard påpekte at dette ikke er årsmøte sak. Frode Øien ga rask replikk 
på sine egne vegne og henviste til hvordan han egenhendig fikk omgjort 1Mnok til 14Mnok 
som er grunnen til at Kristiansand Pistolbane i dag er ett faktum. Han rettet også en stor takk 
til Svein Heldal og Jan Erik Farevaag for å ha nominert han til æresmedlem. 


 
Vedtak: Saken sendes tilbake til styret for ny vurdering.  
 
Sak 10.7 Elektronikk gimlehallen 
 
Morten Teinum har foreslått innkjøp av elektronikk til gimlehallen. Muntlig redegjørelse fra 
Teinum. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Morten Teinum og flere medlemmer fra salen. 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  
 
Sak 10.8 Varmepumpe til oppholdsrommet.  
 
Styret foreslår å gå til innkjøp av varmepumpe til oppholdsrommet på Kristiansand 
Pistolbane.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Tom-Børre Olsen, Preben Bakken, Jørgen Loftesnes 
Sandhåland, Anders Skotnes.  
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  
 
Sak 10.9 Økning av kontingent. (og Sak 11) 
 
Denne saken glir litt inn med sak 11, styret foreslår å øke kontingentene. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Preben Bakken, Jørgen Loftesnes Sandhåland, Tom-Børre 
Olsen. 
 
 
Vedtak: Viser til sak 11.  
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Sak 11 Fastsette medlemskontingent 


 
 Styret gjorde rede for de økte kostnader som har vært det siste året, da med henvisning til 
strøm, prisøkninger generelt. Og foreslo at man økte kontingenten ett lite hakk. 
Kontingenten har ikke vært justert på flere år. Det vises til at kretsen har foreslått å øke 
avgiften sin, derfor ønsker styret å øke kontingenten ved å både ta hensyn til potensiell 
økning fra kretsen pluss de økte kostnader i.fm. inflasjonen som har vært det siste året. Det 
ble også bemerket fra salen at en økning nå betyr vel ikke at det ikke kan senkes igjen på ett 
senere tidspunkt. Det virket som at de oppmøtte hadde forståelse for behovet for 
kontingent økning. Publikum kom med flere alternative forslag til kontingent økning, 
herunder 200kr, 300kr og 400kr, det viktigste som kom frem var at dette må gå minst mulig 
utover junior og ungdom. Marilyn redegjorde for at junior og ungdom kun betaler halv 
avgift, som vi kanskje taper litt penger på, men det var bred forståelse for at vi ikke skal gå i 
pluss på junior og ungdom da dette er en satsning for fremtiden. Dette endte opp med en 
avstemming. Det ble da flertall for å øke som følger:  
 
Forslag fra styret: 
Medlemskontingent hovedmedlem økes med kr 100,- (+ det evnt kretsen øker med) 
Medlemskontingent Juniormedlem økes med kr 50,- (+ det evnt kretsen øker med) 
Medlemskontingent Honnørmedlem økes med kr 50,- (+ det evnt kretsen øker med) 
Medlemskontingent Familiemedlem økes med kr 100,- (+ det evnt kretsen øker med) 
 
Følgende hadde ordet i saken: Jørgen Loftesnes Sandhåland, flere fra salen, Preben Bakken, 
Tom Børre Olsen, Bent Øystein Bostad, Cecilie A. Sebdal. 


 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  


 
 


Sak 12 Vedta idrettslagets budsjett 
Tom-Børre Olsen presenterte budsjettet, det ble påpekt fra salen at det kan være en fordel å 
få inn utgiftene som tidligere i årsmøtet er godkjent (satsing luft Gimlehallen og 
varmpeumpe til oppholdsrom Kristiansand Pistolbane) 
 
Forslag fra styret: Godkjenne idrettslagets budsjett. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Tom Børre Olsen 


 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt med forbehold om at nytt budsjett gjøres tilgjengelig med de 
endringer kommentert. 


 
Sak 13 Behandling av idrettslagets organisasjonsplan 
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Jørgen Loftesnes Sandhåland presenterte organisasjonsplanen. 
 
Forslag fra styret: Godkjenne organisasjonsplanen. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Jørgen Loftesnes Sandhåland 


 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 


 
Sak 14 Valg 


Valgkomiteen presenterte sin innstilling, og det fremkom benkeforslag på ny leder, Morten 
F.G. Hoem foreslo Roy Baumann som ny leder av Kristiansand Pistolskyttere. 


 
 14.1 Valg styre  


 
Valg av styreleder: 
Forslag fra valgkomiteen: 
Preben Bakken velges som styreleder.  
 
Forslag fra Morten F.G. Hoem: 
Roy Baumann velges som styreleder. 
 
Det ble skriftlig avstemming, Preben Bakken vant med 2/3 av inngitte stemmer. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Morten F.G. Hoem, Tom-Inge Dalen 


 
Vedtak: Preben Bakken ble valgt som styreleder for Kristiansand Pistolskyttere 


 
 Valg av nestleder: 


Forslag fra valgkomiteen: 
Jørgen Loftesnes Sandhåland velges som nestleder.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Tom-Inge Dalen 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Valg av øvrige styremedlemmer: 
Forslag fra valgkomiteen: 
Cecilie Sebdal velges som styremedlem. (er på valg i 2024) 
Bent Øystein Bostad velges som styremedlem. (er på valg i 2024) 
Tom Børre Olsen velges som styremedlem. (valgt for 2 år) 
Tine Songedal velges som Styremedlem. (valgt for 2 år) 
 
Følgende hadde ordet i saken: Tom-Inge Dalen. 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Valg av varamedlem: 
Forslag fra valgkomiteen: 
Jan Gunnar Songedal velges som varamedlem til styret. 
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Marion Harriet Ramstad velges som varamedlem til styret. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Tom-Inge Dalen. 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  
 
Styret i Kristiansand Pistolskyttere består fra 30.03.2023 av følgende personer: 
 
Styreleder: Preben Bakken (på valg i 2024) 
Nestleder: Jørgen Loftesnes Sandhåland (på valg i 2024) 
Styremedlem: Bent Øystein Bostad (på valg i 2024) 
Styremedlem: Tom Børre Olsen (valgt for 2 år, på valg i 2025) 
Styremedlem: Tine Songedal (valgt for 2 år, på valg i 2025) 
Styremedlem: Cecilie A. Sebdal (på valg i 2024) 
Varamedlem: Jan Gunnar Songedal (på valg i 2024) 
Varamedlem: Marion Harriet Ramstad (på valg i 2024) 
 
13.2 Valg av kontrollutvalg  
 
Valg av to medlemmer av kontrollutvalget  
Forslag fra valgkomiteen:  
 
Randi Lindebø – leder 
Reidar Kyllesdal – medlem 
Jon Staalesen - vara 
 
Følgende hadde ordet i saken: Tom-Inge Dalen 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  


 
13.3 Valg av representanter til ting og møter i andre organisasjonsledd der idrettslaget har 
representasjonsrett eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene 
 
Forslag fra styret: 
Styret gis fullmakt til å utpeke dette selv. 
 
Vedtak: Forlaget ble enstemmig vedtatt.   
  
 13.4 Valg av valgkomité  
Valg av leder i valgkomiteen  
 Forslag fra styret: 
 
Tom Inge Dalen velges som leder av valgkomiteen.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Jørgen Loftesnes Sandhåland 


 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  
 
Valg av medlemmer i valgkomiteen  
Forslag fra styret:  
Tor-Erling Nordgaard-Tveit velges som medlem av valgkomiteen.  
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Tone Christoffersen Bakken velges som medlem av valgkomiteen. 
Følgende hadde ordet i saken: Jørgen Loftesnes Sandhåland. 


 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
 
Valg av varamedlem[mer] i valgkomiteen 
Forslag fra styret: 
Halvor Toreskaas velges som varamedlem av valgkomiteen.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Jørgen Loftesnes Sandhåland 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  
 
 


Sak 14 Engasjere revisor til å revidere idrettslagets regnskap 
Styret foreslår at man avstår fra å bruke revisor som før, regnskapet er ikke blitt betraktelig 
større eller mer omfattende, så vi klarer oss fint uten revisor videre. 
 
Forslag fra styret:  
Fortsette som før. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Jørgen Loftesnes Sandhåland 


 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 


 
 
 
 
Kristiansand, 30.03.2023 
 
 
-----------------------------------------    
Bent Øystein Bostad (referent)       
 
 
 
 
 
-----------------------------------------   ------------------------------------------------------------ 
 
 
[Navn og signatur fra de to medlemmene årsmøtet valgte til å signere protokollen] 
 







Side 1


Budsjett 2023
Inntekter: Medlemskontingenter 400 000kr           


Kursinntekter 150 000kr           
Leieinntekter 186 000kr           
Salg av ammo til medlemmer 150k x 0,85 127 500kr           
Nybegynnertreninger,1000 treninger a kr 80,- 80 000kr             
Offentlige tilskudd 40 000kr             
Salg tøymerker 45 000kr             
Stevneinntekter 50 000kr             
Tippemidler/grasrot 35 000kr             
Mva kompensasjon 8% av kr 311 000,- 25 000kr             
Salg av reklame 30 000kr             
Kiosksalg Farvannet 20 000kr             
Strømstøtte 20 000kr             
Renteinntekter 4 000kr               
Sum Inntekter 1 212 500kr        


Kostnader: Krets / Forbundskontingent 220 000kr           
Strøm Farvannet skytebane 80 000kr             
Startavgifter / lagskyting KM/DM/NM 60 000kr             
Reisestøtte til NM 25 000kr             
Diverse Driftsutgifter 65 000kr             
Styre / møtegodtgjørelse 50 000kr             
Forsikring Farvannet 36 000kr             
Bredbånd Farvannet, datakostnad 13 000kr             
Brannalarm 7 000kr               
Rengjøring Farvannet 16 000kr             
Skivemateriell 35 000kr             
Ammunisjon til nybegynnertrening, 50K kr 0,83 41 500kr             
Ammunisjon til lager, 50K kr 0,83 41 500kr             
Ammunisjon for videresalg til medlemmer 150K x 0,83 124 500kr           
Premieutbetalinger på  stevner 10 000kr             
Kontorrekvisita 4 000kr               
Postboks 1 400kr               
Porto 1 500kr               
Tøymerker for videresalg 40 000kr             
Kioskvarer for videresalg 15 000kr             
Bevertning Farvannet/Gimlehallen 10 000kr             
Juniorskyttere, avslutting jul/sommer 10 000kr             
Kursavgifter 10 000kr             
Materiell til  diverse dugnad 25 000kr             
Skillevegg mellom pistolbanene 45 000kr             
Halvtak på gavlvegg, grillplass 35 000kr             
Varmepumpe til oppholdsrom 30 000kr             
Luftskiver til Gimlehallen 145 000kr           
Sum utgifter 1 196 400kr        


Overskudd/underskudd 16 100kr             







 


Kristiansand Pistolskyttere 
Postboks 4529 – Grim, 4673 Kristiansand S. 
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Sak 13: Organisasjonsplan Kristiansand Pistolskyttere 
 


Styrets forslag til Organisasjonsplan i Kristiansand Pistolskyttere 2023 
 


Styret 
 
Leder 
Nestleder 
Kasserer 
Sekretær 
Styremedlem 
Styremedlem 
Varamedlem 
Varamedlem 


Valgkomite 
 
Leder 
Medlemmer 
Varamedlem 


Driftsgruppe Kristiansand Pistolbane 
 
Kristiansand Pistolbane trenger en egen gruppe medlemmer som kan ta seg av driften av 
banen, her utnevnes det en leder, som selv styrer behovet for ytterligere mannskap etter avtale 
med styret. 


Oppmann Bane/Felt/Luft 
Et medlem har ansvar for bane 
Et medlem har ansvar for felt 
Et medlem har ansvar for luft 


Oppmann Svartkrutt 
En representant med ansvar for svartkrutt 


Kontrollutvalg 
To medlemmer 
Varamedlem 
 
 



http://www.krsps.no/

mailto:post@krsps.no
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